



MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE

Datum: 2025-09-18

Närvarande: Ordförande
Vice Ordförande
Sekreterare
Kassör
Ledamot Enduro

Frånvarande: Suppleant Aquabike
Ledamot Ungdom
Ledamot Cross

Gäst: Hannah Pettersson från SISU gästade styrelsen läs mer under punkten bidrag.

Område	Anteckningar
Ekonomi	Ekonomistatus 490 489 kr på konton. - CEC VGC GH/U – kostnader: 4225 kr till varvträknare 2725 kr till domare 19500 kr till sjukvården 10000 kr till flaggvakter 3000 kr till mat till funktionärer 1188 kr till bengaler 1000 kr till trubadur
Information från Medlemsansvarig	Medlemmar 296 betalande medlemmar, (Inklusive 6st betalande medlemmar som slutat köra och bett om att bli borttagna ur medlemsregistret.) Besökare - Trenden håller i sig. Efter augustis sammanräkning ligger vi bara 100 ifrån 2020. Noterar även att andel betalande är 64% vilket också ligger högt.
Information Bolaget Motorsportsarenan Lokaler och allmännytor	Information 30 september kl. 17 är det höstmöte för Bolaget med genomgång av säsongen och planer inför nästa säsong med mera. Representant för föreningen går på detta möte. - Bevattningen – Samtal efter bolaget haft möte med kommunen, men inte fått information om när det ska göras om. - Fortsatt arbete kring mark och hur endurospåret kan utöka.
Mail ordförande	Mailkorg Vi får in mail från deltagare som ska få återbetalning VGC GH/U 14 september. Dessa skickas vidare till kassör.



Information från Sektionerna	Övergripande ▪ Kontakt och huvudansvar för tävlingar bör ligga på tävlingsansvarig och sektionsansvarig för tävlingen. Övriga styrelsemedlemmar och medlemmar hjälper självfallet till. Styrelsen går igenom rollfördelningen och presenterar den på kommande höstmöte. ▪ Kontroll av vattenpumpen behöver göras. ▪ Har fått frågan om när medlemsmöte är i höst? På medlemsmöte brukar vi diskutera ombyggnadstioner av banor, kommande års tävlingar och ev. andra förändringar som klubben behöver lägga pengar på. Höstmöte och årsfest preliminärbokas till 15 eller 22 november. Vi kollar lokal, mat och aktivitet. Ordförande och Sekreterare tar fram förslag på agenda till höstmötet. ▪ Träningsvärd oktober och framåt. Är lite väderberoende, vi lyser ut att det är öppet om vi har träningsvärd. ▪ Önskar även att lyfta om det finns något smartare sätt att sätta ihop träningsvakslistan på inför kommande år. Ta upp på höstmötet. ▪ Klubbmästerskap är beslutat till den 18-19 oktober. Cross, Enduro och Tävlingsledning tar fram ett förslag på upplägg kring tävling och funktionärer för dessa datum. Save the date är utskickat. ▪ SharePoint - för gemensam dokumentation. Arbete pågår, visionen är att det ska vara klart till säsongstart 2026. ▪ Säkerhetsrutiner i kiosken ska uppdateras, instruktion, att-göra-lista, QR-kod till skadeanmälan Svemo. Sköts av ansvarig för Cross. Jobbas på. ▪ Försäljning av nyinköpt klippagregat. Det är nu testat och det fungerar inte på våra maskiner. Vi beslutar att sälja det vidare. ▪ Har fått ett bud på frontlastaren på 8000kr. Styrelsen beslutar är ett rimligt pris till försäljning. ▪ Renovering av traktorn "Grälle". Pris upp till 15000 kr. Styrelsen säger ja till denna reparation. Uppdatering: Vi avvaktar med denna reparation. ▪ Renovering av stora traktorn är klar. Pris ca:50 000 ex.moms. ▪ El-hoj, ska köpas in. Ingen som sett något intressant. Cross ▪ En större ombyggnation av stora crossbanan önskas bordläggas till nästa år och istället göra en lite mindre förändring för ca 25000 kr. ▪ Bevattningen på stora Crossbanan. Fundering på att bygga om hela systemet. Beräknad arbetskostnad 30000 kr plus material. Skjuts upp, först behöver vi kolla vad pumpen klarar för tryck. ▪ Service på utlåningshojarna, fixa det som är trasigt. Enduro ▪ Bevattning önskas även på Enduron, främst runt Guldhjälmsbanan. ▪ Någon form av grind som markerar att det är ett korsande spår innan cross-depån. ▪ Sätta upp förbudsskylt vid vallen skulle behövas. ▪ Planering om en övergång/undergång kan börja planeras. Ungdom ▪ Vill bygga om lilla crossbanan och göra ett alternativspår med en plattå. Bordlägger till senare tillfälle, men ungdomsansvarig påbörjar dialog med medlemmar på lilla banan. ▪ 13-14 september genomfördes VGC för ungdom. Det blev en riktigt lyckad tävling där vi har fått många fina ord både från deltagare, domare, gäster och arrangörer, för både en bana i världsklass, trevligt bemötande,
---	--



	ordning och reda och effektiv hantering kring allt med tävlingen utan massa onödig väntan. En väloljad organisation så att säga. ▪ Anton Elfström har gästade lite som extra ledare på måndagar. Styrelsen godkänner Anton som ny ledare. Aquabike ▪ Har haft en fantastisk träningshelg 6-7 september med Jetski åkare från hela Sverige.
Årshjul	Kolla årshjulet ▪ x
Event	Rubrik för event ▪ Årsfest planeras i november, hur går vi tillväga? Planen är att ha ett medlemsmöte med information om rollfördelning, ombyggnation av banorna, större utgifter nästa år med mera och därefter middag och årsfest med bowling. Vi preliminärbokar 15 eller 22 november och kollar upp datum för lokal och mat.
Samhällstjänstare	Information från ansvarig för Samhällstjänstare ▪ Ingen punkt att ta upp
Utbildningar	▪ Information om grundutbildning i Skövde den 19 oktober. (digitalt mötet den 30 september) för de som vill fortsätta utbilda sig till ledare är skickad till två ungdomsledare i föreningen. ▪ Guldhjälmsutbildningen är snart klar för året. Vi kör uppkörning och avslutning nu på söndag 21 september för både Cross och Enduro. Kan bli något senare för dem som inte kan närvara på söndag och någon som är ganska ny i klubben. ▪ Tävlingsledare - Tävlingsledare behövs giltig tävlingsfunktionärslicens i den gren där deltagaren avser skaffa tävlingsledarlicens. Tävlingsledare Grundutbildning
Sponsring	▪ Inget togs upp
Bidrag	▪ Sisu hade information och gick igenom vad de kan hjälpa föreningen med, samt stämde av hur föreningen mår. Vi fick goda resultat och upplevs som en välmående förening med god ekonomi, bra struktur och flera engagerade i klubben, vi har lite utmaningar gällande samarbete med kommunen i frågor gällande mark och vatten, samt att ansvarsfördelningen kan ses över. Hon tryckte på de många utbildningar som SISU erbjuder och att de kan hjälpa till med föreläsningar och ekonomiskt bidrag för anläggningsstöd.
Laget.se/Sociala medier	▪ Vi lägger ut information på om banstatus varje torsdag (ibland fredag beroende på hur sent det blir). Svårt att hinna med att svara på inkomna kommentarer, men vi gör så gott vi kan. Vi har lagt ut information om tävlingen VGC GH/U laget.se, facebook, instagram, Lidköpings kommun infartsskärmar, Destination läckö kinnekulle evanemangskalender och NLT.
Information från Kommunen	▪ Inget nytt
Svemo	Miljöansvarig ▪ Nu är tömning av sopor avslutad för säsongen. Förlägg att vi tar bort soptunnorna. ▪ Mycket sopor kvar som behöver hanteras. Mycket som är blandat från tävling och andra tillfällen. Förslag vi hyr en container och slänger allt som är kvar alternativt ber om extra



	tömnign för 100 kr per tunna. Styrelsens säger ja till båda förslagen, men vill ha pris på kontainer innan det beställs.
Riksidrottsförbundet	Inga punkter
Övrigt	Klubbkläder och profilartiklar ▪ Kontrollerar logga och placering för nya klubbkläder. ▪ Kör sommarrea för våra befintliga kläder och mattor. Kläder finns i kiosken till försäljning och nya Swish-lappar har tagits fram (finns i ett kuvert i kiosken) Vi har marknadsfört detta innan sommaren och en hel del försäljning har skett. Väst: 400kr Byxa: 600 kr Tröja: 200 kr Matta: 400 kr ▪ Klistermärken är inköpta och finns till försäljning. Populärt. ▪ Ska vi köpa in kepsar och vattenflaskor med LMCK tryck?
Nästa möte	Måndag 13 oktober kl. 17.30